

SUPER TRAVELS PTE LTD 超级旅游

133 New Bridge Road, #02-58 & 03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413. Tel: 65 6392 3688 Fax: 65 6392 4392 (EUROPE)
Tel: 65 6538 6768 Fax: 65 6538 9198 (ASIA / PACIFIC / CHINA) Tel: 65 6392 3392 Fax: 65 6392 2392 (AMERICA / EXOTIC)
Email: tour@super-travels.com / gen@super-travels.com Website: www.super-travels.com

7天6晚 柬埔寨&胡志明精选游

TOUR ITINERARY INFORMATION

Tour Code: STVN06

By: VN

Departure: Daily (GV10)

餐食: 6早餐 /5 午餐 / 6晚餐

酒店:全程4星酒店

行程要点

- ❖ 暹粒:洞里萨湖游船(欣赏的水上人家)、西洋街、传统舞蹈表演,大吴哥+ 吴哥窟(小吴哥─世界七大古迹之一)
- 金边:金碧辉煌的皇宫及金银阁寺、独立 纪念碑
- 胡志明:百年邮局、红教堂、圣母玛丽亚像、市歌舞院及市政厅广场、夜游西贡河特别安排在西贡河畔豪华游轮上晚餐
- ❖ 头顿:耶稣山基督立像、鲸鱼庙
- 美拖:湄公河、泰山岛、独木舟之旅

第一天: 新加坡 → 胡志明 → 暹粒 (晚餐) 飞往胡志明机场转机,抵达暹粒接机。晚餐享用 自助餐+传统舞蹈表演,接着送往【西洋街】停 留 15 分钟,送入酒店休息。(备注:如果航班 延迟,第一天的自助餐+传统舞蹈表演将安排到 第二天)

第二天: 暹粒 (吴哥1日游) (早/午/晚餐) 早餐后,前往参观【大吴哥寺庙群】: 大吴哥南城门,巴戎殿,巴本殿,空中宫殿,斗象台,古代法院,古皇宫,继续参观: 塔普伦殿。用午餐后,参观精品店,下午参观:【吴哥窟】(世界七大古迹之一)。晚餐,送回酒店休息。

第三天: 吴哥 - 金边 (早/午/晚餐) 早餐后,前往【洞里萨湖游船】(欣赏独特的水 上人家)。午餐后,乘车前往柬埔寨首都-金边 市(车程约6小时)抵达后,回酒店休息。

第四天:金边 + 胡志明 - 头顿(早/午/晚餐) 早餐后参观金碧辉煌的【皇宫及金银阁寺】, 【独立纪念碑】,参观珠宝店。午餐后乘机往越 南第二大城市---胡志明市。接机后乘车前往南 方海湾特区的秀丽海湾--【头顿】,欣赏日落余 晖,另外您可以自费享受越南式的按摩,舒暖筋 骨,消除一天的疲劳。

第五天: 头顿 - 胡志明 (早/午/晚餐) 早餐后,前往被列为世界最大的【基督立像】,从【耶稣山】高处可俯瞰全市风采,之后参观民间传奇性的【鲸鱼庙】。用午餐后乘车返回司车邮明,参观具有浓厚的法式风格的一【百年邮局】,【红教堂】(西贡大教堂),建于1877年-1883年间,是座新罗马风格的教堂,在教堂正前方,有座【圣母玛丽亚像】。参观充满法国风情的市歌舞院及市政厅广场,并安排团员亲身赋情的市歌舞院及市政厅广场,并安排团员亲身哪下"东方小巴黎"意境的—滴滴壶香啉四溢。



第六天: 胡志明 - 美拖 (早/午/晚餐) 早餐后乘专车前往位于湄公河三角洲的【美拖市】(车程约 2 小时)。抵达后乘游船畅游【漏公河】,途中前往河道中的【泰山岛】,木舟岛上果园内享用丰盛的越南特色水果:【独木舟之旅】穿梭丛林密布。随后参观当地的养蜂场,享角风味餐。之后返回胡志明市,再前往【艺品百货公司】,晚上【夜游西贡河】,晚餐【边品百货公司】,晚上【夜游西贡河】,晚餐人员,晚餐人商票。

第七天: 胡志明 · 新加坡 (早餐) 早餐后自由活动,于指定时间送机乘机返回新加

备注:

所有行程顺序,航班时间抵达,入境口岸,最 終酒店确认均以出发前的最终确认行程为准。 困费不包括机场税、签证费、小费及个人消费 等等。旅行过程中,如有购物,请自行检查物 品质量,本公司不对此承担责任。此团以10 成人以上成团,如不成团,本公司将保留任何 更改之权力,恕不负责额外赔偿之损失。本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。

> 购物:漆器工廠/紅木雕店(2个店)





Email: tour@super-travels.com / gen@super-travels.com Website: www.super-travels.com

7D6N Cambodia & Ho Chi Minh

TOUR ITINERARY INFORMATION

Tour Code: STVN08

Airline: VN **Departure: Daily** Meals: 6B / 5L / 6D **Hotel: 4 STARS HOTEL**

ITINERARY HIGHLIGHT

❖ Siem Reap: Cruise tour Tonlesap Lake, Pub Street, Angkor Thom & Angkor Wat, Special arrangement Buffet dinner with traditional dancing show

❖ Phnom Penh: Royal Palace & Silver Pagoda, Independent Monument.

* Ho Chi Minh: Old Post Office, Notre Dame Cathedral, People's Committee Hall, Saigon River cruise with dinner

❖ Vung Tau: Christ Hill, Thuy Van beach Whale Temple

* My Tho: Mekong River, Phoenix Island



DAY01: SINGAPORE > HO CHI MINH → SIEM REAP (ANGKOR)

Today you will gather at Changi Airport and fly to Angkor, Cambodia by transiting in Ho Chi Minh City. Pick up from Siem Reap Airport then transfer to have Buffet dinner with traditional dancing show, after dinner, stop over 15min to visit Pub Street and check in to Hotel. (Note: If flight arrival will be delayed, we will remove Buffet dinner with show on day 1 to day 2 and day 1 will sever meal in normal dinner without show.)

DAY02:ANGKOR-THOM&ANGKORWAT (B/L/D)

After breakfast, visit Angkor Thom consists South Gate, Bayon, Baphuon, Phimeanakas. Royal Enclosure. Elephant Terrance, Terrance of the Leper King and Ta Phrom Temple. The famous Khmer Smile just originates from Bayon.

After lunch follow by free-shopping at Souvenir Shop in downtown. Proceed visiting the one of Seven Wonders of the World -Angkor Wat. It is the largest temple in the world with a volume of stones equalizing that of the Cheops Pyramid in Egypt. View carvings on the wall which reveal the beliefs, practices and the way of life then. Stroll around the site of this massive monument to explore many of its galleries with columns, libraries, pavilions, courtyards, and ponds, dinner at local restaurant, back to hotel, overnight in Siem Reap.

DAY03: ANGKOR-PHNOMPENH (B/L/D)

After Breakfast, proceed to Tonlesap Lake or Great Lake (Chong Khneas Floating Village), one of the unique geographical wonders of the World. Cruise tour will discover the unique Life style of local Cambodian, lunch at local restaurant, you will take Coach to go to the capital city of Cambodia- Phnom Penh, (Around 6Hours). Upon arrival, dinner at local restaurant, back to check in hotel, overnight at Phnom Penh.

DAY04: PHNOM PENH - HO CHI MINH

(B/L/D)

After Breakfast, you will visit Royal Palace & Silver Pagoda, Independent Monument, Visit Gem Shop, Lunch at local restaurant, after lunch, transfer to Phnom Penh airport for departure flight to Ho Chi Minh the second largest capital city of Vietnam. After arrival, proceed to Vung Tau, a famous beach resort with long white sandy beaches and warm water all around the year.



DAY05: VUNG TAU - HOCHIMINH (B/L/D) After Breakfast, visit the highest Jesus statue in the world - Christ Hill with 32 meters high. Continue journey to visit Thuy Van beach Whale Temple dedicated to whales considered as the rescuing gods for Vietnamese fisherman in the east sea. After lunch go back to Ho Chi Minh to view the **Old Post Office** (1886-1891) and The People's Committee Hall, also you will visiting the **Red Church** (1877-1883), (Saigon Notre Dame Cathedral) and tasting the special Dutch Coffee.

DAY06: HOCHIMINH - MY THO -HOCHIMINH (B/L/D)

After breakfast proceed to My Tho and explore the colourful outskirt life as well as picturesque rice field along the journey, 75km far from Saigon City, Upon arrival, take a boat trip up to Mekong River with stop at Con Phung (Phoenix Island) and taste the fruits on the island. Lunch will be at the special local meal of Mekong River. And then go back to Ho Chi Minh City for shopping in Art Department Store. You will be viewing the Saigon River in the evening, dinner will be on the cruise. Enjoy traditional dance and Saigon River's beautiful view while taking your dinner.

DAY07: HOCHIMINH → SINGAPORE (B) Proceed to the airport in the morning, fly back to Singapore.



*Please refer to the original Chinese version for the final confirmation. *Tour itinerary and flight details are subject to final confirmation.